
 

 

 بسم الله الرحمن الرحيم 

Haber-Yorum 

Ordulardan Kalem Kaldırıldı Mı?! 

 

Haber:  

Gazze’de her gün katliam, yakıp yıkma ve yerinden etmeler gerçekleşiyor. 

 

Yorum:  

 Gaspçı Yahudi varlığının ordusunun ulaştığı suçlarının boyutu hiç de 
şaşırtıcı değildir; nasıl olmasın ki; zira insanlar içerisinde iman edenlere 
düşmanlık bakımından en şiddetli olanlar onlardır…  

Ancak çok garip ve hayret verici olan şey, Müslüman orduların, sanki 
Müslüman değillermiş gibi demiyorum, sanki ordular değillermiş gibi mübarek 
topraklardaki kardeşlerine yardım etmek için ortalıkta gözükmemeleridir!  

Şaşırtıcı olan bir başka şey de kamuoyunun hitabını, harekete geçmeleri için 
ordulara yöneltmemeleridir! 

Peki ya siz ey kanaat önderleri, şeyhler, alimler, düşünürler, yazarlar, 
aktivistler ve etkili kişiler. Bu askerler sizin evlatlarınız, kardeşleriniz ve 
akrabalarınız değil mi?! 

Onlarla oturduğunuzda Gazze ve Lübnan’dan mı yoksa havadan sudan ve 
lezzetli yemeklerden mi bahsediyorsunuz?! 

Bir yıl boyunca düşmanın, suçlarını ve saldırganlığını sürdürmekten hiçbir 
şekilde caymadığını kendi gözlerimizle görüyoruz; şayet mücahitler düşmandan 
bir veya birkaç kişiyi yaralasa, düşman vahşileşiyor ve buna onlarca ve yüzlerce 
ölü ve yaralıyla karşılık veriyor.  

Yahudi ordusunu ancak onun gibi bir ordu caydırabilir ve onun uçaklarına 
ancak onun gibi bir hava kuvveti ve uçaklar karşı koyabilir. 

Ey Müslüman ülkelerdeki ordular: Sizlerin anlayan kalpleriniz, gören 
gözleriniz ve işiten kulaklarınız yok mu?! Gazze’deki Müslümanlardan akan kan 
nehirlerini görmüyor musunuz? Köylerde, şehirlerde ve yollarda katliamların 
yayıldığını görmüyor musunuz? Evlerin yıkıldığını, çadırların yakıldığını, 
hastanelerin bombalandığını görmüyor musunuz? Mutant Yahudi varlığının 
vahşetinin insanlara, taşlara ve ağaçlara kadar uzandığını görmüyor musunuz? 
Şüphesiz sizler, olup bitenleri görüyor ve işitiyorsunuz; peki içinizde, 
Subhanehu ve Teala’nın hak çağrısına icabet ederek Müslüman askerlere 
liderlik edecek ve İslam’a ve Müslümanlara yardım edecek aklı başında bir 
adam yok mu: 

أخَْرَجُوكُمْ   حَيْثُ  مِنْ  وَأخَْرِجُوهُمْ  ثقَِفْتمُُوهُمْ  حَيْثُ   Onları (size karşı savaşanları)“ وَاقْتلُوُهُمْ 
yakaladığınız yerde öldürün. Sizi çıkardıkları yerden siz de onları çıkarın.” 
[Bakara 191] 



Yeter artık ey ordular; artık özür dileyen için bir mazeret, delil getiren için de 
bir hüccet kalmamıştır; hiçbir şey yapmadan düşmanlarınıza olan öfkeden 
dolayı dişlerinizi sıkmanız yeterli değildir. Çocukların çığlıkları, kadınların 
çağrıları ve yaşlıların yardım istekleri, sizleri onlara yardım etmek için harekete 
geçirmiyor mu?! 

ينِ فعَلََيْكُمُ النَّصْرُ   Sizden din konusunda yardım istediklerinde“ وَإِنِ اسْتنَْصَرُوكُمْ فِي الد ِ
yardıma icabet etmeniz sizin üzerinize vaciptir.” [Enfal 72]  

Kavi ve Cabbar olan Allah’ın ayetleri, Yahudi varlığının karşısında adam gibi 
adamlar olarak durmanız için sizi harekete geçirmiyor mu?! 

ُ بِأيَْدِيكُمْ وَيخُْزِهِمْ وَينَْصُرْكُمْ عَلَيْهِمْ وَيشَْفِ صُدُورَ قوَْمٍ مُؤْمِنيِنَ   بْهُمُ اللََّّ  ,Onlarla savaşın ki“ قَاتلِوُهُمْ يعَُذ ِ
Allah sizin ellerinizle onları cezalandırsın; onları rezil etsin; sizi onlara 
galip kılsın ve mümin toplumun kalplerini ferahlatsın.” [Tevbe 14] 

İsra ve Mirac toprakları sizleri çağırıyor; haydi onun çağrısına cevap verin. 
Gazze halkı sizden yardım istiyor; haydi onlara yardım edin. Sakın Allah’ın 
haklarında şöyle buyurduğu kimselerden olmayın: 

نْيَا مِنَ الْْخِرَةِ  يَا أيَُّهَا الَّذِينَ آمَنوُا مَا لكَُمْ إِذاَ قِيلَ لكَُمُ انفِرُوا فِي سَبيِلِ اللهِ اثَّاقلَْتمُْ إلِىَ الْْرَْضِ أرََضِي تمُ باِلْحَيَاةِ الدُّ
بْكُمْ عَذاَباً ألَِيماً وَيسَْتَ  نْيَا فِي الْْخِرَةِ إِلََّّ قلَِيلٌ * إِلََّّ تنَفِرُوا يعُذَ ِ وهُ شَيْئاً وَاللهُ  فمََا مَتاَعُ الْحَيَاةِ الدُّ بْدِلْ قَوْماً غَيْرَكُمْ وَلََّ تضَُرُّ

قَدِيرٌ   شَيْءٍ  كُل ِ   Ey iman edenler! Size ne oldu ki, «Allah yolunda savaşa“ عَلَى 
çıkın!» denildiği zaman yere çakılıp kalıyorsunuz? Dünya hayatını ahirete 
tercih mi ediyorsunuz? Fakat dünya hayatının faydası ahiretin yanında 
pek azdır. Eğer (gerektiğinde savaşa) çıkmazsanız, (Allah) sizi pek elem 
verici bir azap ile cezalandırır ve yerinize sizden başka bir kavim getirir; 
siz (savaşa çıkmamakla) O’na hiçbir zarar veremezsiniz. Allah her şeye 
kadirdir.” [Tevbe 38-39]  
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